
           

 

 

 
Toruń, 01.07.2016 

 
 

 

Szanowna Pani! 

W odpowiedzi na mail z dnia 22 czerwca 2016 uprzejmie informuję, że w ramach konsultacji społecznych, 
które są przedmiotem Pani zainteresowania – dotyczących lasów miejskich – będziemy chcieli przede 
wszystkim zebrać opinie i informacje o potrzebach mieszkańców w zakresie zagospodarowania tych terenów. 
Dopiero w kolejnym etapie, na podstawie wyników konsultacji, będziemy przystępować do opracowywania 
dokumentów koncepcyjnych i projektowych (zajmie się tym Wydział Środowiska i Zieleni Urzędu Miasta 
Torunia), które także będą podlegać kolejnym etapom procedury konsultacyjnej. Obecnie nie ma więc jeszcze 
żadnych koncepcji, ani dokumentacji dotyczących tego tematu – zostaną one wypracowane w ramach 
konsultacji. 

Organizacją konsultacji społecznych w tej sprawie będzie się zajmować Urząd Miasta Torunia. Harmonogram 
nie jest jeszcze gotowy, będzie powstawać w najbliższych tygodniach. 

Poinformowałem Prezesa Fundacji Stabilo, że UMT jest zainteresowany ofertą tej fundacji w zakresie 
wsparcia finansowego procesów konsultacyjnych realizowanych przez miasto. Szczegóły współpracy zostaną 
dopiero ustalone. 

Z poważaniem 

Paweł Piotrowicz 
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